
Het druk bekeken televisieprogramma ‘Godvergeten’ bracht 
het seksueel misbruik in de kerk en op scholen weer onder de 
aandacht. Talrijke slachtoffers getuigden over wat ze hadden 
meegemaakt en welke moeilijke zoektocht ze ondervonden voor 
gerechtigheid. De Kamer van Volksvertegenwoordigers besloot 
actie te ondernemen en richtte een parlementaire  
onderzoekscommissie op. Niemand minder dan onze  
Aartselaarse burgemeester en Kamerlid Sophie De Wit is  
aangeduid als voorzitter van deze commissie.
“Dat is een grote verantwoordelijkheid”, vertelt Sophie De Wit.  
“Ik ben me er heel erg van bewust dat vele slachtoffers met  
verwachting kijken naar deze onderzoekscommissie en de  
gevolgen die er aan gegeven zullen worden.
Ik wil er dan ook alles aan doen om hen niet teleur te stellen. We 
gaan er stevig tegenaan. Zowel om de fouten uit het verleden, 
maar ook die van vandaag, te benoemen. En om oplossingen aan 
te reiken om het in de toekomst beter te doen. We mogen niet 
opnieuw dezelfde fouten maken.”

Strakke deadline

De commissie moet al eind maart klaar zijn met haar  
aanbevelingen. “We gaan 5 maanden het beste van onszelf 
geven. Zo sereen mogelijk. Geen spektakelpolitiek. En dat ik 
dat samen met onder meer mijn collega-Kamerlid Valerie Van 
Peel (N-VA) mag doen, die al jaren probeert om dit thema op 
de agenda te krijgen en te houden, maakt de drang om te slagen 
alleen maar groter”, besluit kersvers voorzitter Sophie De Wit.

Sophie De Wit aangeduid als voorzitter van parlementaire  
onderzoekscommissie rond seksueel misbruik

Terugblik op 10 jaar N-VA-beleid in Aartselaar
Op 2 januari 2013 legde burgemeester Sophie De Wit en 
haar nieuw schepencollege de eed af. Daarmee kwam de 
N-VA voor het eerst in het gemeentebestuur van Aartselaar 
terecht. Naast Sophie als burgemeester was het ook de eerste 
werkdag van schepenen Eddy Vermoesen, Mark Vanhecke, 
Bart Lambrecht en Hilde Heyman. 

Opvallend is dat de vijf N-VA’ers in het schepencollege tien 
jaar later nog steeds dezelfde zijn. Ze zorgen allen voor con-
tinuïteit, ervaring en goed bestuur in hun beleidsdomeinen. 
Ook in onze gemeenteraadsfractie zetelen met Anouk Beels 
en Paula De Leeuw nog twee N-VA-raadsleden die er al van 

toen bij waren.

In deze folder blikken we graag terug  
op de voorbije tien jaar en duiken in  
ons fotoarchief: de belangrijkste  
openingen en realisaties, flitsende  
acties, mensen die ons bestuur  
mee vorm gaven,… 

Veel leesplezier!
Bart De Hertogh,  
voorzitter N-VA Aartselaar
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De voorbije tien jaar openden we heel wat 
nieuwe gebouwen en renoveerden we  
talrijke wegen. Elke Aartselarenaar heeft er 
baat bij dat we constant investeren in ons 
Aartselaars patrimonium.

De vroegere Aartselaarse kinderopvang kon maar 25 kindjes opvangen. De 
N-VA ging meteen aan de slag. Schepen van Kinderopvang Hilde Heyman 
liet in 2014 een uitbreiding plaatsen. Meteen werd de opvangcapaciteit 
verdriedubbeld.

Onze technische 
dienst was  
gehuisvest in  
verouderde  
gebouwen aan de L. 
Gilliotlaan. Dankzij 
een mooie renovatie 
van een leegstaande 
drukkerij zorgde 
schepen van  
Patrimonium Eddy 
Vermoesen vanaf 
2015 voor nieuwe en  
moderne  
huisvesting.

Zonder twijfel het grootste project deze legislatuur was de bouw van het 
nieuwe zwembad Dok~3 in 2022. Schepen van Sport Bart Lambrecht zorgde 
er na vele voorbereidingsjaren voor dat het zwemwater in onze regio ook de 
komende decennia is gegarandeerd.

Terwijl dacht schepen van Senioren Hilde Heyman ook aan onze wat oudere 
bevolking. De NOAH werd in 2018 geopend. Dat is een dagopvang voor  
personen met een zorgvraag, die ’s avonds gewoon naar huis gaan of naar hun 
mantelzorger kunnen terugkeren. Deze opvang wordt door  
Familiehulp aangeboden.

Onze jeugd 
verdient goede 
huisvesting. 
Dankzij een 
mooie subsidie 
bouwde Scouts 
92e nieuwe  
lokalen.  
Burgemeester 
Sophie De Wit 
mocht die in 2017 
op originele wijze 
inhuldigen met 
haar Rumstse 
collega.

De sportinfrastructuur was er in Aartselaar slecht aan toe. Schepen van Sport 
Bart Lambrecht en schepen van Patrimonium Eddy Vermoesen lieten de  
verouderde infrastructuur afbreken. In de plaats kwam ’t Sportzicht, waar  
voetbal, atletiek, tennis, padel en petanque sinds 2018 hun onderkomen hebben. 

Talrijke straten kregen al een nieuwe riolering, fietspad of wegenis. Denk maar 
aan Dijkstraat, Kontichsesteenweg, Bist, Kleistraat, Oever of Lindelei. In  
tientallen straten liet schepen van Openbare Werken Bart Lambrecht ook al 
nieuwe voetpaden aanleggen.

Een belangrijke nieuwe factor in het mobiliteitsbeleid is de (her)opening van 
trage wegen. Zo mocht burgemeester Sophie De Wit bijvoorbeeld al het  
Morterpad of de Koekoekschenweg openen.

Vroeger mocht je in alle wijkstraten en het dorpscentrum nog 50 km/u.  
Een hoge snelheid voor straten met gemengd verkeer. Onder  
N-VA-impuls werden deze straten teruggebracht naar zones 30.

Schepen van Mobiliteit Bart Lambrecht zoekt steeds naar inventieve manieren 
om onze mobiliteit te verbeteren. Wist je dat de eerste fietsstraat van de  
provincie Antwerpen in Aartselaar lag?

Op het sportcentrum waren er wel meerdere uitdagingen. Zo verving schepen 
van Sport Bart Lambrecht in 2016 het verouderde kunstgrasveld door een 
nieuw exemplaar.

Ook aan onze trouwe viervoeters werd gedacht. In de Reukens opende  
burgemeester Sophie De Wit in 2017 een splinternieuwe hondenweide. Die 
Reukens worden meer en meer de groene long van Aartselaar. Jaarlijks koopt 
het gemeentebestuur nieuwe gronden aan. Duizenden nieuwe bomen zijn al 
geplant.

Schepen van Cultuur Eddy Vermoesen voerde al talrijke renovaties in de  
bibliotheek en het cultureel centrum uit. Schepen van Sport Bart Lambrecht 
deed hetzelfde in de basketbalhal. Maar ook de buitenkant werd onder  
handen genomen. Deze unieke muurschilderingen uit 2018 zijn daar het  
resultaat van.
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De afgelopen tien jaar drukte de N-VA haar  
stempel in het schepencollege. Sinds 2019 heeft 
de N-VA-fractie in Aartselaar zelfs een absolute 
meerderheid. Ondertussen is Aartselaar ook in  
de provincieraad goed vertegenwoordigd. Ook 
onze N-VA-bestuursleden ten slotte hebben een 
hart voor Aartselaar.

In 2013 legde Sophie De Wit de eed af als allereerste vrouwelijke  
burgemeester van Aartselaar. Bij de gemeenteraadsverkiezingen van 2018 
kleurden meer dan 2500 Aartselarenaren haar bolletje opnieuw in. Een record 
in onze gemeente!

De foto’s van het schepencollege in 2013 en 2019, vooral gekenmerkt door 
continuïteit en ervaring. Enkel onze coalitiepartner Groen voerde ondertussen 
al een wissel door en ook de algemeen directeur ging intussen op pensioen.

Met deze Aartselaarse mandatarissen ging de N-VA in 2019 van start:
Bovenaan van links naar rechts: Nicole Caremans, Yves Hulin, Joris De Bie, 
Rosanne De Gryse, Guido D’eer, Bart De Hertogh en Anouk Beels
Onderaan van links naar rechts: Hilde Heyman, Paula De Leeuw, Eddy 
Vermoesen, Mark Vanhecke, Sophie De Wit, Jan Van der Heyden en Bart 
Lambrecht. Hilde, Guido, Nicole en Anouk zetelen ook samen in het Bijzonder 
Comité voor de Sociale Dienst (BCSD). Dat Comité beslist over de individuele 
dossiers voor maatschappelijke dienstverlening en integratie.

Ook in de provincieraad zorgt N-VA Aartselaar steeds voor een afvaardiging. 
Vorige legislatuur zetelde Katleen Van Hove, hier op foto met Bart De Wever. 
Deze legislatuur nam Isabelle Vrancken de fakkel over. Enkele jaren geleden 
verhuisde provincieraadslid Linda Lauwers ook nog naar Aartselaar, waardoor 
onze gemeente nu zelfs uitzonderlijk twee provincieraadsleden telt.

In 2001 stichtte Lieve Redant de N-VA-afdeling van Aartselaar. Wat later gaf ze de  
voorzittersfakkel door aan Eddy Vermoesen. De voorbije tien jaar leidden drie lokale 
voorzitters onze afdeling in goede banen: eerst Katleen Van Hove, vervolgens Miel  
Mertens en vandaag de dag Bart De Hertogh.

De voorbije tien jaar werd de gemeenteraad door twee  
N-VA-gemeenteraadsvoorzitters geleid. Vorige legislatuur was dat Jan 
Van der Heyden. Hij voerde onder meer de mogelijkheid voor vragen van 
burgers in. Deze legislatuur wordt de gemeenteraad door Anouk Beels 
geleid. Zij zorgde voor een modernisering van de gemeenteraad. Zo kan 
je elke gemeenteraad bijvoorbeeld thuis livestreamen via de  
gemeentelijke website.
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Regelmatig trekt N-VA Aartselaar de wijken in voor jullie opmerkingen en  
suggesties. Twee maal per legislatuur proberen we ook een huisbezoek te doen 
bij elke Aartselaarse woning.

Bij de vorige verkiezingen konden 
we gebruik maken van een prachtige 
campagnewagen!

Ook een uitstap met onze N-VA-leden mag natuurlijk niet 
ontbreken. We brachten reeds een bezoek aan het Vlaams 
Parlement, Kamer en Senaat.

Er zullen maar weinig kwissen of eetfestijnen van 
onze Aartselaarse verenigingen doorgaan  
zonder deelnemers van N-VA Aartselaar. Niet 
alleen in verkiezingsjaren, maar élk jaar. Dit jaar 
namen we bijvoorbeeld deel aan de Company 
Bowling van Unizo Aartselaar.

In verkiezingsperiode is het natuurlijk campagne voeren. Dat is eens zo fijn als je 
dat in team kan doen. 

Elke inwoner is jaarlijks welkom op onze nieuwjaars- en/of zomerreceptie. In 
2021 moesten we die door corona noodgedwongen digitaal doen, maar kreeg 
elke ingeschrevene wel een feestpakketje aan de deur geleverd.

Samen met haar collega’s zetelt Sophie in 
de commissie Justitie. Daar is ze de  
N-VA-experte in strafrecht,  
gevangeniswezen en drugsbeleid.

Sinds eind oktober heeft  
Sophie daar nu ook de  
belangrijke taak bij als  
voorzitter van de  
parlementaire onderzoeks-
commissie rond seksueel 
misbruik.

Zowel in 2014 als in 
2019 kreeg Sophie een 
uitstekend rapport van de 
kritische pers. Telkens 
werd ze bij de beste  
parlementsleden verkozen.

Helaas moesten we de voorbije tien jaar ook al definitief afscheid nemen van N-VA-bestuursleden. We bedanken Blondje Joosten, Hilde Creten, Jan Van Camp en 
Jos Mertens nog eens voor al hun inzet en denken regelmatig aan hen.

Begin dit jaar organiseerde Sophie De Wit in 
het parlement nog een denkdag Justitie, onder 
meer met Vlaams Justitieminister Zuhal Demir. 
Meer dan 200 mensen uit het justitieveld  
kwamen hier op af.

Regelmatig trakteren we elk gezin 
rond Valentijn op chocolaatjes. In 
2021 deelden we gelukskoekjes 
uit om in coronatijden de moed er 
in te houden.

N-VA Aartselaar trekt ook vaak de baan 
op. Een terugblik de voorbije tien jaar.

Sedert 2009 zetelt Sophie De Wit ook in het parlement. 
Het eerste jaar in het Vlaams Parlement en sinds 2010 in 
de Kamer van Volksvertegenwoordigers. 

IN MEMORIAM

www.n-va.be/aartselaaraartselaar@n-va.be

6 7



In 2019 vulden we het 
volledige cultureel 
centrum, net geen 500 
man, met de komst 
van Kamerlid Theo 
Francken. De  
gewezen  
staatssecretaris gaf 
een uiteenzetting over 
asiel en migratie.

Een maand geleden 
kwam Vlaams minister 
Zuhal Demir nog naar 
ons cultureel centrum. 
Ze sprak over haar 
bevoegdheden Justitie, 
Energie en Natuur. 
Ook het stikstofdebat 
kon natuurlijk niet 
ontbreken.

In 2014 kwam Johan Van 
Overtveldt langs op onze 
paasbrunch. Johan werd 
enkele maanden later 
minister van Financiën. 
Ondertussen is hij door 
de pers verkozen als één 
van de beste Europese 
parlementsleden.

Twee jaar later kwam Mathias Diependaele ons vergezellen op de paasbrunch. 
Toen was hij N-VA-fractieleider in het Vlaams Parlement, maar ondertussen 
is hij minister in de Vlaamse regering, bevoegd voor onder meer Begroting en 
Wonen.

Op onze nieuwjaarsreceptie in 2018 mochten we toenmalig Vlaams minister 
Philippe Muyters verwelkomen. Hij zorgde als minister van Sport nog voor 
een miljoen euro Vlaamse subsidies voor de bouw van ons intergemeentelijk 
zwembad Dok~3.

In 2018 kwam  
toenmalig minister  
van Binnenlandse  
Zaken Jan Jambon 
naar Aartselaar  
afgezakt. Ondertussen 
is Jan Vlaams  
Minister-President.

De N-VA wist de 
voorbije jaren 
ook al heel wat 
gekende  
gastsprekers 
naar Aartselaar 
te halen
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